



Mithra Maschouf: Die Liebe

Acryl, Papyrus- Collage auf Leinwand (50 x 70 cm)

Love : Acrylic, papyrus collage on canvas (50 x 70 cm)

**Startpreis: 300 Euro Starting price: 300 Euros**

## Zur Person und Kunst

### *Mithra Schübel Maschouf*

Ich bin am 5. Februar 1965 im Iran, am Kaspischen Meer, als dritte Tochter einer deutschen Mutter und eines persischen Vaters geboren, musste 1981 die Heimat verlassen und lebe seitdem mit Familie in Gräfelfing bei München.

Meine Bilder leben von der Kombination aus Farbe und Material. wie z.B. seidendurchzogene handgeschöpfte Papiere, aber auch Stoffe, Blattgold, Papyrus oder Holz. Es ist eine ganz eigene Technik, die ich verwende. Ich arbeite in sehr vielen Schritten, bis ein Bild fertig ist - die Prozesse können Wochen dauern. Es ist ein intensiver Schaffensprozess, der durch ständig wechselnde Arbeitsweisen gekennzeichnet ist.

## About the Person and her Art

### *Mithra Schübel Maschouf*

I was born on 5 February 1965 in Iran on the Caspian Sea as the third daughter of a German mother and a Persian father, and had to move in 1981 to Germany at the age of 16, where I live now with my family in Gräfelfing near Munich .

My paintings live on the combination of colour and material, such as Japanese paper pervaded by silk, as well as fabrics, leaf gold, papyrus or wood. It's a peculiar technique of my own that I use. I work in many steps until a picture is finished. Material and colour are alternately applied to the screen, to be completed in further steps, primed, undercoated or completed with oil wax crayons. This process can take weeks. It is an intensive creative process characterized by constantly changing working methods.